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Rada školy pri ZŠ Andreja Radlinského v Kútoch 

Zápisnica zo zasadnutia 

 

VEC: zasadnutie Rady školy 

DÁTUM: 11.11.2019, 17:00 – 19:00 hod.                

MIESTO: knižnica ZŠ 

PRÍTOMNÍ: predseda RŠ: Miroslava Matúšková 

členovia RŠ: Jarmila Krajčíková, Petra Antálková, Eva Kollárová, Gabriela 

Hnátová, Ľudmila Húšťavová, Elena Balážová  

hosť: Jana Mrázová, riaditeľka školy; Renáta Antálková, zástupkyňa riaditeľky  

ospravedlnení: Naďa Antálková, Adam Mikuš, Eva Turkovičová  

(podľa prezenčnej listiny pripojenej k originálu zápisnice) 

 

ODOVZDANÉ (komu): predseda Rady školy 

 

PRILOŽENÉ  DOKUMENTY:  

 Návrh rozpočtu ŠKD a ŠJ na školský rok 2019/2020 

 Prezenčná listina 

 

ZAPÍSALA: Ľudmila Húšťavová 

OVERILA: Miroslava Matúšková                                                     

Počet strán: 3 
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1. PRIVÍTANIE 

Predsedníčka Rady školy (RŠ) Miroslava Matúšková privítala na zasadnutí prítomných 

členov RŠ, ako aj predkladateľku dokumentov, riaditeľku školy Janu Mrázovú 

a zástupkyňu riaditeľky ZŠ. Prítomných  oboznámila s programom zasadnutia. 
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2. NÁVRH ROZPOČTU ŠKD A ŠJ NA ŠKOLSKÝ ROK 2019/2020 

Predmetom rokovania bol vyššie uvedený dokument, ktorý bol členom RŠ zaslaný na 

oboznámenie a za účelom pripomienkovania (e-mailom pred termínom zasadnutia).  

Po krátkej diskusii RŠ vzala dokument na vedomie bez pripomienok. 

 

3. ZAČLEŇOVANIE ŽIAKOV SO ZDRAVOTNÝM ZNEVÝHODNENÍM 

 

Predmetom zasadnutia bola otázka oboznamovania sa žiakov so spolužiakmi s rôznymi 

zdravotnými znevýhodneniami. Jedná sa o citlivú záležitosť, o ktorej je treba so žiakmi 

diskutovať, pripraviť ich, naučiť správať a prijať ich do kolektívu ako rovnocenných 

spolužiakov. Prítomní sa zhodli, že osveta je v tomto prípade dôležitá, je potrebné 

organizovať besedy s touto tematikou, triedne schôdzky, čo pomôže začleneniu 

takýchto detí do kolektívu,  je potrebné zvoliť vhodnú formu.    

  

 

4. DISKUSIA - OSTATNÉ  

PROGRAM A ORGANIZÁCIA „DETI ŠKOLE“ 

 

Predmetom diskusie v rámci bodu „Ostatné“ bolo organizačné zabezpečenie podujatia 

organizovaného občianskym združením pri RŠ, program a organizácia tohto podujatia 

s názvom „Deti škole“.  

Generálku budú mať deti v telocvični dňa 06.12.2019 o 10:00 hod. 

Termín predstavenia pre verejnosť je 08.12.2019 o 15:00 hod. Plagát zabezpečí Gabriela 

Hnátová. 

Vstupné bude dobrovoľné,  koordinácia OZ Rada školy. 

Vedenie ZŠ nás oboznámilo s návrhom a možnosťou programu, ktorý by bol rozdelený 

na dve časti (prvý stupeň a druhý stupeň ŽŠ). Zabránilo by sa tak rušeniu divákov 

a prekročeniu kapacity sály. Po vystúpení účinkujúcich prvého stupňa by bola 

minimálne 15 minútová prestávka, po ktorej by pokračovali s vystúpením žiaci druhého 

stupňa. 

Po vystúpení by sa deti a diváci presunuli do kultúrneho domu, kde bude prezentácia 

spojená s predajom. Predávať sa budú punč a medovníky (p. Gabriela Hnátová, p. 

Antálková), ručne vyrábané výrobky našich detí a mamičiek (p. Petra Antálková, p. 

Elena Balážová), knihy (p. Ľudmila Húšťavová). Organizačne zabezpečuje OZ Rada 

školy. 

Prítomní schválili spojenie tohto podujatia s prezentáciou knihy bývalého žiaka ZŠ 

s Downovým syndrómom, pričom bolo schválené poskytnutie vyzbieraného príspevku 

na činnosť a potreby občianskej iniciatívy „Spoločnosť Downovho syndrómu na 

Slovensku“. 

Za účelom fotografovania podujatia oslovíme p. Mrázovú, ohľadne videozáznamu 

z predstavenia bude oslovený p. Krátky. 
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Členovia RŠ sa predbežne dohodli na termíne ďalšieho zasadnutia, na ktorom predseda 

RŠ predloží správu o činnosti, termín zasadnutia bude zvolený tak, aby bola záverečná 

správa predložená v rámci funkčného obdobia súčasnej RŠ. 

  

5. ZÁVER 

Predsedníčka RŠ Miroslava Matúšková poďakovala prítomným za účasť na stretnutí 

a ukončila zasadnutie RŠ.  

O programe najbližšieho zasadnutia bude predsedníčka RŠ včas informovať.  

 

  

                                                                                                       Miroslava Matúšková

                                                                                                       predseda Rady školy 

 

 

 

 


